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W nawiqzaniu do moich wczeiniejszych pr6ib i interwencji ponownie
bardzo uprzejmie proszq o noprawienie -uzupernienie jeszcze przed nastoniem
okresu zimowego okoro 1-2 metr'w bieiqcych oraz miejscowych dziur w tym
chodniku usytuowonym pomiqdzy blokomi Dziewirtskq 98 o Dziewirtskq 9C .

Proibo moja podyktowono jest zochowaniem bezpieczertstwa
p rzec h o d n i6w ko rzystaj qcych z te goi cho d n i ko.

R6wniei w tej sprawie przewodniczqcy Wsp6lnot Mieszkaniowych
Dziewifiska 9 B oroz Dziewihska 9 C interweniowali bym jako Radny Rady
Miasta pom6gt by stuiby komunorne noprawity uszkodzony chodnik jeszcze w
tym roku przed nadejiciem zimy.

uprzejmie proszQ o wykonanie naprowy chodnika tym bordziej, 2e zakres
i koszty sq niewierkie o w zn,czny spos6b poprowiq komfort u2ytkowania
chodnika dra zomieszkorych tam mieszkohc6w i poprowr siq estetyka tegoz
,,mini" osiedlo Dziewifisko

Z powaioniem .


